
                            ZO OZ KOVO pri Schaeffler Skalica 

Chceli by sme vás informovať o aktuálnych témach, ktoré sme riešili 

v mesiaci FEBRUÁR 2021 : 

 

1. Nedostatočná kapacita v odpočinkových miestnostiach , kvôli 

redukcií miest, ku ktorým prišlo  z dôvodu COVID opatrení  

Kapacita bola rozšírená v zasadacích miestnostiach na segmentoch,  

ktoré sú prístupné v časoch prestávok. 

 

2. Rozšíriť počet výdajných automatov na OOPP v podniku 

(podnet z logistiky) 

Výdajný automat bude pridaný na G12 v priebehu tohto roka                         

( termín upresníme ) 

3. Preverenie nároku na olejový príplatok na str.2545 -Lapovanie 

Aktuálne bol vypracovaný checklist , kde priebežné výsledky ukazujú,  

že na danom stredisku je nárok na olejový príplatok  

( čaká sa potvrdenie zo strany komisie ) 

 

4. Preveriť zo strany podniku, či je možne rozšíriť kamerový systém  

na celú plochu parkovacích miest 

Pre vysokú cenovú ponuku  sa daný návrh nebude realizovať  

 

5. Dlhá doba čakania na preskúšanie pracovníka z dôvodu zvýšenia  

tarifnej triedy 

Od decembra bol termín 1 krát za mesiac. Aktuálne je naplánované  

2 krát za mesiac v prípade väčšieho záujmu je možnosť pridania ďalšieho 

termínu. 

 

6. Preverenie nároku na hlučný príplatok na str. 7660  

Na segmente bolo vytvorené nové stredisko , ktoré nemalo automaticky 

pridelený hlučný príplatok, čaká sa nové rozhodnutie z RÚVZ , kde bude 

dané stredisko zaradené do hlučného prostredia. 

 

7. Bezpečnosť pracovníkov  -  Nebezpečná , rýchla jazda spoj Skalica - 

Myjava 

Prebehlo upozornenie dopravcu 

 

8. V mesiaci február , boli v podniku dva pracovné úrazy (seg.PL,P21) 

(kontrola správnosti posúdenia pracovného úrazu) v oboch prípadoch bol 

vyhodnotený rozsah zodpovednosti na strane zamestnávateľa 100% 
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Aktuálny stav tém , ktoré sa riešili v mesiaci JANUÁR 2021 

 

 

1. Zatvorená vrátnica G03 , počas víkendov   

od 8.1.2021 je v platnosti nový režim vrátnice G03 pre personál počas 

víkendov. Vrátnica je otvorená v časoch prechodu zamestnancov pred  

a po zmene. 

 

2. Nevyplácanie dotácie na stravu “Gastrolístok „pracovníkom,  

ktorí odpracovali min. 4 hod. na Home Office 

Pracovníkom bude spätne vyplatených 1322 stravných lístkov 

 

3. Rozšírenie sortimentu v jedálni , čo sa týka šalátov  

Od 1.2.2021 bude sortiment šalátov rozšírený o 3 druhy , 

a zároveň sa začne 2 x týždenne vydávať pizza. 

 

4. Porušenie pravidiel GDPR (ochrana osobných údajov) na seg. P13  

Segment upozorní,  riadiaci pracovníci preškolení. 

 

5. Porušenie práv medziľudských vzťahov na pracovisku seg. P31  

Vyriešené k spokojnosti pracovníkov. 

 

6. Riešime možnosť fasovania tričiek s dlhým rukávom v zimných 

mesiacoch  

Fasovanie tričiek je možné , bol rozoslaný oznam na riadiacich 

pracovníkov, ktorý posúdia , či má pracovník nárok na tričko. 

 

7. Otvorená téma hlučné prostredie na seg.P13 

Na danom pracovisku prišlo k premeraniu hluku interným meračom 

hluku, čaká sa na výsledok . 

 

8. Servis seg. P13 pridanie tepelného telesa na dielni   

(zima na pracovisku) 

Bola vypracovaná CP na pridanie dvoch decentrálnych plynových 

jednotiek, čaká sa na schválenie. 

 

9. Nefunkčné sprchy na G02, mužské šatne 

Aktuálne sa realizuje odkameňovanie ružíc a ovládanie spŕch 

 

10. Pridať informačnú tabuľu pri H6 (zosnulý) 

Čakáme na vyjadrenie.  
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11. Otvorili sme tému , čo sa týka dotovania stravy v prípade, 

ak zamestnanec nenavštívi závodnú jedáleň  

(ako bolo v mesiaci marec, apríl 2020) 

Daný návrh bol zamietnutý .V danom období bolo cieľom dotácie stravy, 

znížiť počet zamestnancov v závodnej jedálni , daný účel nemal očakávaný 

efekt. 

 

 

 

Naším cieľom je riešiť Vaše podnety, problémy ,veci na zlepšenie , 

aby sa Vaše pracovné podmienky zlepšovali. 

 V prípade , ak riešite problémy , ktoré sa na Vašom segmente 

neriešia, nemáte k daným témam žiadne spätné info, taktiež nás 

neváhajte kontaktovať , chceme aby boli ľudia informovaní . 

 

Chceme Vás pravidelne informovať o aktuálnych témach, 

aby ste aj Vy vedeli , čo všetko riešime a s čím sa môžete na nás 

obrátiť. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Tešíme sa na Vašu spoluprácu.                        

 

 

 

 

 

 

 

                                                                         František Matúš 

                                                 Predseda ZO OZ KOVO pri Schaeffler Skalica 
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